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   PROTOKÓŁ NR XXIX/16 

Z  SESJI RADY GMINY MARCISZÓW   

odbytej w dniu 27 października 2016 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Marciszowie   

 

Początek obrad godz. 11.00 zakończenie godz.13.50   

Obecnych na sali obrad 15 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania uchwał – lista 

obecności radnych i sołtysów stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu.   

 

W obradach sesji uczestniczyli:  

Stefan Zawierucha – Wójt Gminy Marciszów,  

Wiesław Cepielik – Zastępca Wójta Gminy Marciszów,   

Krystyna Kwiatkowska - Sekretarz Gminy, 

Krystyna Magda - Skarbnik Gminy,  

Robert Greb mecenas, 

Maria Bych – Radna Powiatu Kamiennogórskiego,  

Sołtysi, kierownicy poszczególnych referatów, przedstawiciele lokalnych mediów, 

Obrady były nagrywane na dyktafon. 

 

Ad. 1 i 2. 

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów dokonała otwarcia obrad sesji              

i przywitała uczestników.   

  

Ad.3. 

Stwierdzenie quorum.  

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła quorum,  

listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.4. 

Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad, który został dostarczony radnym             

w ustawowym terminie wraz z materiałami.  

 

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco:  

1/ Otwarcie sesji  

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Realizacja zadań oświatowych w gminie Marciszów – raport.  

9/ Opieka społeczna – oferty pomocowe dla rodzin i osób samotnych.    

10/ Oferty pracy na terenie gminy, koszty i efekty zatrudnienia pracowników 

interwencyjnych.  

11/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ uzupełnienie składu Komisji Rewizyjnej, 

 

b/ wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości,  
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c/ sprzedaży nieruchomości /działka nr 385/7 i 385/8 obręb Świdnik/,  

 

d/ wyrażenia zgody na odpłatne nabycie w zasób mienia gminy Marciszów 

nieruchomości gruntowej / działka nr 364/6 obręb Ciechanowice/,  

 

e/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas oznaczony          

do 3 lat, której przedmiotem są te same nieruchomości, / obręb Wieściszowice/,  

 

f/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas oznaczony         

do 3 lat, której przedmiotem są te same nieruchomości, / obręb Sędzisław                     

i Pastewnik/.  

  

g/ ustalenia wysokości opłat podatku od nieruchomości,  

 

h/ zmiany Uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2016, 

 

12/ Interpelacje i zapytania radnych.  

13/ Sprawy różne.  

14/ Zamknięcie obrad sesji.  

  

Ad.5. 

Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  

poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 11 podjęcie uchwał w sprawach 

podpunktu i/ wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVIII/135/16 z dnia 29 września 2016 

roku  w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Marciszów   

w związku z zaleceniami Wojewody, 

Radny Adam Ryżowski  

W imieniu klubu radnych poprosił o zamianę w punkcie 11 podpunktu a – podjęcie uchwały 

w sprawie uzupełnienie składu Komisji Rewizyjnej na podpunkt g -  podjęcie uchwały           

w sprawie ustalenia wysokości opłat podatku od nieruchomości, uzasadniając to tym, że 

podczas dzisiejszej sesji może być taka sytuacja, że jeden z radnych będzie musiał wyjść          

a wysokość podatków jest na tyle istotną sprawą, że chciałby być w tym punkcie obecny na 

sesji.  

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  

Poinformowała, że na dzisiejszej sesji głos zabierze pan Robert Słowik - Komendant PSP, 

który w ramach informacji Wójta z prac między sesjami dokona wyjaśnień w sprawie 

dofinansowania samochody dla PSP.   

 

Rada Gminy jednogłośnie wyraziła zgodę na dokonanie zmian w porządku obrad.   

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1/ Otwarcie sesji  

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 
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6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Realizacja zadań oświatowych w gminie Marciszów – raport.  

9/ Opieka społeczna – oferty pomocowe dla rodzin i osób samotnych.    

10/ Oferty pracy na terenie gminy, koszty i efekty zatrudnienia pracowników 

interwencyjnych.  

11/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ ustalenia wysokości opłat podatku od nieruchomości,  

 

b/ wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości,  

 

c/ sprzedaży nieruchomości /działka nr 385/7 i 385/8 obręb Świdnik/,  

 

d/ wyrażenia zgody na odpłatne nabycie w zasób mienia gminy Marciszów 

nieruchomości gruntowej / działka nr 364/6 obręb Ciechanowice/,  

 

e/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas oznaczony           

do 3 lat, której przedmiotem są te same nieruchomości, / obręb Wieściszowice/,  

 

f/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas oznaczony         

do 3 lat, której przedmiotem są te same nieruchomości, / obręb Sędzisław                     

i Pastewnik/.  

  

g/ uzupełnienie składu Komisji Rewizyjnej 

 

h/ zmiany Uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2016, 

 

i/ wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVIII/135/16 z dnia 29 września 2016 roku  

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Marciszów,   

 

12/ Interpelacje i zapytania radnych.  

13/ Sprawy różne.  

14/ Zamknięcie obrad sesji.  

  

Porządek obrad po zmianach przyjęto przez aklamację.   

 

Ad.6. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Do protokołu z poprzedniej sesji uwag nie zgłoszono.   

Protokół przyjęto przez aklamację. 

 

Ad.7.   

Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami.  

 

Robert Słowik Komendant PSP 

Poinformował, że jako Państwowa Straż Pożarna podjęte zostały w zeszłym roku działania     

w celu wyposażenia jednostki w samochód osobowy z napędem terenowym, który służyłby  

do dowodzenia podczas działań ratowniczo - gaśniczych oraz poprosił Radę o przekazanie 

pieniędzy na ten cel.  
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Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  

Poprosiła radnych o wyrażenie opinii po wysłuchaniu informacji.  

Radny Piotr Gwóźdź 

Poprosił radnych, aby wrócił projekt uchwały o zatwierdzenie i przychylenie się do wniosku 

pana komendanta.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Poinformował, że trzymał w rezerwie pewną kwotę, żeby ewentualnie te pieniądze przekazać, 

ale w związku z tymi opadami nastąpiło rozstrzelnienie na przedszkolu trzech świetlików         

i trzeba było przekazać 7 500,00 zł. na inne cele. Poprosił radnych o ponowne 

przeanalizowanie sprawy. 

Skarbnik Gminy Marciszów Krystyna Magda 

Poinformowała, że to jest dotacja i jeżeli radni chcą wspomóc powiatową straż to muszą 

podjąć decyzję na dzisiejszej sesji i poprosiła, aby przed głosowaniem uchwały zmian            

w budżecie poinformować o swoim stanowisku, by mogła dokonać stosownych zmian            

w uchwale. 

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marciszów  

Zaproponował, aby rozszerzyć podpunkt dotyczący zmian w uchwale budżetowej gminy na 

rok 2016 o zajęcie stanowiska wobec dotacji dla PSP. 

Radny Andrzej Mitczak  

Stwierdził, że najpierw należałoby zapytać panią Skarbnik czy nas stać na to i czy są 

pieniądze.  

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  

Podjęła decyzję, że dyskusja odbędzie się później, na razie przychyla się do wniosku radnego 

Wolaka.  

 

Informację z prac między sesjami przedstawił Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha, 

który poinformował, że:  

- dobyła się kolejna rada nadzorcza Sanikomu, pod kątem dużych inwestycji rozbudowy całej 

firmy. Chodzi o zabezpieczenie gruntów, których właścicielem jest gmina Lubawka. 

Upoważniono Zarząd do prowadzenia rozmów z Urzędem Miasta Gminy Lubawka w celu 

wypracowania jakiegoś stanowiska, żeby mogło to być własnością Sanikomu,  

- miało miejsce posiedzenie Komisji Rewizyjnej Związku Gmin Wiejskich, ponieważ 

zwiększa się ilość gmin wstępujących do tego Związku. Gminy wiejskie mają coraz więcej 

problemów np. w oświatą, organizacją, śmieciami. Proponuje się cztery rodzaje segregacji       

a każda zmiana gospodarki śmieciowej spowoduje wzrost kosztów a taki wzrost kosztów 

prędzej czy później musi być poniesiony przez wszystkich mieszkańców.  

- prowadził rozmowy w sprawie kolejnego odwołania Wałbrzyskiego Związku Wodociągów  

i Kanalizacji do Naczelnego Sądu Administracyjnego.   

 

Do przedstawionej informacji pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Ad.8.   

Realizacja zadań oświatowych w gminie Marciszów – raport.  

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2015/2016 

przedstawiła Marta Jędrzejowska – kierownik referatu Oświaty.  

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  

Zwróciła uwagę na szczególne osiągnięcia w konkursach, które są osiągnięte dzięki zasługom 

pani Iwony Sabat oraz złożyła wniosek o podjęcie działań w kierunku odciążenia uczniów od 

dźwigania ciężkich plecaków, co wpływa niekorzystnie na ich zdrowie.  
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Marta Jędrzejowska – kierownik referatu Oświaty 

Wyjaśniła, że ciężar tornistrów to jest problem ogólnopolski i być może jak zmieni się teraz 

podstawa programowa to będzie mniej podręczników i to wyposażenie tornistrów będzie 

lżejsze. My nie mamy na to wpływu.  

 

Do przedstawionej informacji innych uwag i pytań  nie zgłoszono.  

Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad.9.   

Opieka społeczna – oferty pomocowe dla rodzin i osób samotnych.    

Informację nt. ofert pomocowych dla rodzin i osób samotnych realizowanych przez Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Marciszowie przedstawiła Lucyna Nowak – kierownik GOPS.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań  nie zgłoszono.  

Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

W dalszej części posiedzenia kierownik GOPS Marciszów zaprezentowała program 

skierowany do osób starszych, samotnych i chorych pn. HELPE – bezpiecznie.   

Pisemna informacja o programie stanowi nr 5 do protokołu.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań  nie zgłoszono.  

 

Ad.10.   

Oferty pracy na terenie gminy, koszty i efekty zatrudnienia pracowników 

interwencyjnych. 

 

Oferty pracy na terenie gminy, koszty i efekty zatrudnienia pracowników interwencyjnych 

omówił Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha. 

 

Zestawienie kosztów poniesionych w 2016 roku na zatrudnienie w ramach robót publicznych 

oraz innych form pomocy z urzędu pracy stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady Jadwiga Adamczyk ogłosiła 10 minut przerwy. 

Po przerwie.  

 

Ad.11. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ ustalenia wysokości opłat podatku od nieruchomości 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Zapoznała radnych z wnioskiem Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Zdrowia                

o pozostawienie stawek podatku na poziomie stawek poprzedniego roku w następujących 

pozycjach:  

1. Od gruntów:  

a/ związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 

zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków; 
c/ pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizację pożytku publicznego: 
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2. Od budynków lub ich części:  

b/ związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 

mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej:   

 

Wniosek Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk 

Poprosiła o opinię Przewodniczącą Komisji Budżetowej.  

Radna Marta Suhak – Ogłaza Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Wyjaśniła, że Komisja omawiała tą uchwałę, zaprosiła panią Skarbnik i pana Wójta. Komisja  

nie wystosowała żadnego wniosku a przynajmniej większość członków Komisji zostaje przy 

tej propozycji.  

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marciszów  

Uściślił, że Komisja nie głosowania, Komisja nie zajęła stanowiska.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Zwrócił uwagę, że w 2014, 2015 i 2016 roku było 21,80 zł i nie było podnoszone a podwyżka 

o 10 groszy w skali roku przy 100 metrach daje 10,00 zł a za 200,00 20,00 zł itp. Zawsze były 

propozycje, żeby maksymalnie przedsiębiorcom podnieść podatki i Wójt zawsze był temu 

przeciwny, bo przedsiębiorcy to miejsca pracy, miejsca pracy to dochody, dochody to  

wydatki i z tego gmina korzystała. Pozostawiając kwotę 21,80 zł stracimy około 130 000,00 

zł. z tytułu nie zebrania pieniędzy i ukarania nas przez ministerstwo. Z powody obniżenia 

górnej stawki  w większym zakresie poobniżano z tytułu deflacji podatki, a więc generalnie 

obniżka podatków jest urzędowo. Dla poszczególnych firm, prowadzących działalność 

gospodarczą to są tak znikome kwoty i jeżeli Rada uważa, że tak to można obniżyć.              

Nawiązując do obniżki mieszkań w momencie obniżki ulgi na sprzedaż z 99% na 80% nie 

sprzedaliśmy żadnego mieszkania, czyli nie zawsze obniżka daje efekty. Dodatkowo przez    

3 lata nie zmienialiśmy stawki a ceny wody nie zmienialiśmy od 11 lat. Oczywiście że 

dopłacamy do kubika wody, ścieków i już zaczynamy dopłacać do śmieci. Wniosek jest taki, 

że jeżeli nie będzie po lewej dochodów to nie będzie wydatków. Budżet planujemy na 

poziomie 23 miliony ale tylko dlatego, że chcemy wejść w III etap budowy kanalizacji i stąd 

jest zaplanowanych ponad 8 milionów środków zewnętrznych, środków unijnych. Jeżeli nie 

wejdziemy w projekt, jak zmniejszymy dochody nie będzie nawet 12 milionów na wydatki      

a jeżeli chodzi o wydatki to radni naciskają mocno na wodociągowanie dalszych części 

gminy.  Ponadto są ogromne żądania w stosunku do wykonywania prac bieżących typu 

inwestycyjnych jak budowa, naprawa dróg. W związku z tym jeżeli nie będzie lewej strony to 

i nie będzie prawej.  

Wójt nawiązał do obietnic składanych odnośnie remontu drogi z kostki na Górnym 

Marciszowie i poinformował, że Powiat odmówił dofinansowania własnej drogi powiatowej, 

natomiast wysłał kolejne pismo o dofinansowanie dalszej części drogi Pustelnik – Gostków, 

biegnącej przez las. Podtrzymał obietnice złożone na poprzedniej sesji i poinformował, że 

resztę będziemy robić tylko tyle, na ile starczy środków. Poprosił, aby wziąć te aspekty pod 

uwagę.  

Radny Adam Ryżowski  

Wyjaśnił, że podpisując się pod tym wnioskiem dysponował dokumentami, które 

przedstawiały pewne cyfry. Jeden z dokumentów to jest dokument sporządzony przez Urząd 

Gminy odnośnie skutków podwyżek za tamten rok a drugi to są zwolnienia z podatków. 

Radny nie widzi zainteresowania, żeby ten pieniądz został, bo jeżeli radni podejmują decyzję 

o podwyżce to muszą mieć tą świadomość, że skutkuje ona w stosunku do tych mieszkańców 

bezpośrednio. Wszyscy z Komisji Rolnej mają świadomość, że te pieniądze są potrzebne         

i muszą one wpływać. W tamtym roku była podobna sytuacja i radny nie zaobserwował, żeby 
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pieniądz który został wrzucony do budżetu gminy  poprzez podwyżki wykorzystany był          

w 100%, bo z kolei zwolnienia minimalizowały tą kwotę, która była. Gdyby była prowadzona 

polityka taka, że nie ma zwolnień od podatków, chyba ze jest jakiś konkretny powód, bo 

radnego nie przekonuje ważny interes społeczny. Podkreśla, że na dwanaście pozycji 

podatków 9 uległo obniżeniu, natomiast trzy chcemy podnieść i znowu uderzamy w tą samą 

grupę społeczną. Zawsze podnosimy podatki tam, gdzie dana grupa społeczna nie upomni się 

o swoje.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Poprosił, aby radni odnosili się do prawa miejscowego jakim są uchwały rady gminy a nie do 

ustaw rządowych. Zapytał co będzie jak zaproponuje obniżenie podatku do 20,00 zł.?   

Radny Julian Polański  

Zapytał Wójta na jaką kwotę umorzyliśmy podatki?  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Wyjaśnił, że są odpowiednie sprawozdania i w tych sprawozdaniach są takie informacje. 

Prosi, aby się z nimi zapoznać.   

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marciszów  

Udzielił odpowiedzi na pytanie radnego Polańskiego i odczytał sprawozdanie z wykonania 

budżetu za I półrocze.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Stwierdził, że w kontekście zatrudnionych i innych gmin umarza najmniej i tylko wtedy, 

kiedy jeżeli jest ku temu przyczyna i powód. To jest właśnie ta możliwość, że dzisiaj nie 

przyjmując propozycji 21,90 zł to wszyscy, którzy popadną z tego tytułu w jakieś problemy 

złożą wniosek do Wójta i Wójt wcale nie umorzy tylko Dino tylko tym, co na to zasługują. 

Skutki tego będą takie, że nie zapłaci energetyka, tartak. Jeżeli ktokolwiek będzie miał 

problemy, pisze wniosek do Wójta, Wójt rozpatruje, spełni określone ustawowo wymogi           

i wydawana jest decyzja o takim umorzeniu.   

Radny Andrzej Mitczak  

Złożył wniosek o przegłosowanie wniosku Komisji.  

Radny Dawid Chęciński  

Poinformował, że jeżeli chodzi o podatki to mamy najniższe stawki w powiecie i przedstawił 

kwoty podatków w innych gminach.   

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk 

Stwierdziła, że i tak w tym roku mieszkańcy ponoszą dodatkowe koszty w związku                  

z regulacjami prowadzonymi przez geodezję. Uważa, że mieszkańcy i tak odczują, bo będą 

płacili więcej w związku z przekwalifikowaniem gruntu. Uważa, że to jest dobry moment, 

aby dać im w tym roku odetchnąć i nie dokładać tych symbolicznych kwot. Generalnie będzie 

to skutkowało, że podnieśli podatki. Nie wiemy co wniesie do budżetu a jednak będzie 

poczucie, że ludziom zostało koleje obciążenie dołożone.  

Radny Piotr Gwóźdź  

Nie zgodził się z tym, że to niewiele wniesie i nawiązał do subwencji, którą dostaniemy. 

Poprosił, aby uświadamiać społeczeństwo donośnie tych pieniędzy, których nie otrzymamy. 

Jeżeli chodzi o dokonanie zmian geodezyjnych to można dokonać zmian, które zwrócą się      

w ciągu dwóch lat. Ponadto można zawsze napisać o umorzenie i podkreślił, że najwięcej 

płacą energetyka i wodociągi  i to oni najwięcej na tym skorzystają.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Aby zamknąć dyskusję zaproponował stawkę 21,50 zł w podatku związanym z prowadzeniem 

działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na 

prowadzenie działalności gospodarczej.  

Radny Andrzej Mitczak  

Zaproponował przełożenie głosowania na następną sesję.   
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Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Wyjaśnił, że nie możemy odkładać, ponieważ musimy do 15 listopada stworzyć budżet            

w oparciu o podatki i przekazać do Regionalnej Izby Obrachunkowej.   

 

W toku dyskusji ustalono, że każdy wniosek będzie głosowany osobno.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  przystąpiła do głosowania wniosku Komisji 

dotyczący pozostawienia podatku od gruntów, związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej, bez względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków na 

poziomie stawek poprzedniego roku,  
Wyniki głosowania:  

„za” – 8 głosów / radna J. Adamczyk, radna D. Wojtas, radny. M Wolak, radny A. Ryżowski, 

radny A, Mitczak, radny K. Nowakowski, radny J. Polański, radny W. Wróblewski/,    

„przeciw” – 6 głosów / radna C. Olejniczak, radna M. Suhak – Ogłaza, radny M. Dzik, radny 

P. Gwóźdź, Radny. M. Frasunek, radny D. Chęciński/  

„wstrzymujących się” – 1 głos /radny E. Orzechowski/,  

Wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Zdrowia uzyskał większość głosów.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  przystąpiła do głosowania wniosku 

Komisji dotyczący pozostawienia podatku od gruntów pozostałych, w tym zajętych na 

prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizację 

pożytku publicznego na poziomie stawek poprzedniego roku,  
 

Wyniki głosowania:  

„za” – 8 głosów / radna J. Adamczyk, radna D. Wojtas, radny. M Wolak, radny A. Ryżowski, 

radny A, Mitczak, radny K. Nowakowski, radny J. Polański, radny W. Wróblewski/,    

„przeciw” – 6 głosów / radna C. Olejniczak, radna M. Suhak – Ogłaza, radny M. Dzik, radny 

P. Gwóźdź, Radny. M. Frasunek, radny D. Chęciński/  

„wstrzymujących się” – 1 głos /radny E. Orzechowski/,  

Wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Zdrowia uzyskał większość głosów.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  przystąpiła do głosowania wniosku Wójta Gminy 

dotyczący obniżenia podatku od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na 

prowadzenie działalności gospodarczej na kwotę 21,50 zł za m2,    

 

Wyniki głosowania:  

„za” –4 głosy / radna D. Wojtas, radny. M Wolak, radny A, Mitczak, radny W. Wróblewski/,    

„przeciw” – 11 głosów / radna C. Olejniczak, radna M. Suhak – Ogłaza, radny M. Dzik, 

radny P. Gwóźdź, Radny. M. Frasunek, radny D. Chęciński, radna J. Adamczyk,                    

A. Ryżowski, radny K. Nowakowski, radny J. Polański, radny E. Orzechowski/, 

„wstrzymujących się” – 0 głosów,  

Wniosek Wójta Gminy Marciszów nie uzyskał większość głosów.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  przystąpiła do głosowania wniosku 

Komisji dotyczący pozostawienia podatku od budynków lub ich części związanych                 

z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części 

zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej na poziomie stawek poprzedniego roku,  
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Wyniki głosowania:  

„za” – 9 głosów / radna J. Adamczyk, radna D. Wojtas, radny. M Wolak, radny A. Ryżowski, 

radny A, Mitczak, radny K. Nowakowski, radny J. Polański, radny W. Wróblewski, radny      

E. Orzechowski /,    

„przeciw” – 6 głosów / radna C. Olejniczak, radna M. Suhak – Ogłaza, radny M. Dzik, radny 

P. Gwóźdź, Radny. M. Frasunek, radny D. Chęciński/  

„wstrzymujących się” – 0 głosów,  

Wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Zdrowia uzyskał większość głosów.  

 

W dalszej części Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk poprosiła        

o dokonanie stosownych zmian w projekcie uchwały i odczytała treść projektu uchwały po 

zmianach.   

 

Rada Gminy Marciszów w wyniku głosowania:  

„za” – 9 głosów / radna J. Adamczyk, radna D. Wojtas, radny. M Wolak, radny A. Ryżowski, 

radny A, Mitczak, radny K. Nowakowski, radny J. Polański, radny W. Wróblewski, radny      

E. Orzechowski /,    

„przeciw” – 6 głosów / radna C. Olejniczak, radna M. Suhak – Ogłaza, radny M. Dzik, radny 

P. Gwóźdź, Radny. M. Frasunek, radny D. Chęciński/  

„wstrzymujących się” – 0 głosów,  

przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 8 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXIX/140/16 

 

O godzinie 12.55 radny Andrzej Mitczak opuścił salę narad.  

 

b/ wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości,  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” /nieobecny podczas głosowania 

radny Andrzej Mitczak / przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 9 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXIX/141/16 

c/ sprzedaży nieruchomości /działka nr 385/7 i 385/8 obręb Świdnik/,  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” /nieobecny podczas głosowania 

radny Andrzej Mitczak / przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 10 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXIX/142/16 

d/ wyrażenia zgody na odpłatne nabycie w zasób mienia gminy Marciszów 

nieruchomości gruntowej / działka nr 364/6 obręb Ciechanowice/,  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” /nieobecny podczas głosowania 

radny Andrzej Mitczak / przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 11 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXIX/143/16 

e/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, 

której przedmiotem są te same nieruchomości / obręb Wieściszowice/,  
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Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” /nieobecny podczas głosowania 

radny Andrzej Mitczak / przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 12 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXIX/144/16 

f/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, 

której przedmiotem są te same nieruchomości, / obręb Sędzisław i Pastewnik/.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” /nieobecny podczas głosowania 

radny Andrzej Mitczak / przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 13 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXIX/145/16 

g/ uzupełnienie składu Komisji Rewizyjnej 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk poprosiła o zgłaszanie 

kandydatur do pracy w Komisji Rewizyjnej .  

Radny Marian Dzik zgłosił akces do pracy w Komisji Rewizyjnej.  

Innych kandydatur nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk poprosiła o uzupełnienie 

projektu uchwały o nazwisko radnego Mariana Dzika i odczytała treść projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” /nieobecny podczas głosowania 

radny Andrzej Mitczak / przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 14 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXIX/146/16 

h/ zmiany Uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2016, 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Poprosiła o zajęcie stanowiska odnośnie przekazania środków pieniężnych dla PSP.  

Radny Adam Ryżowski  

Poinformował, że po spotkaniu w Klubie nie jednogłośnie podjęliśmy decyzję, że wyrażamy 

zgodę na 5 000,00 zł., ale żebyśmy zauważyli w przyszłorocznym budżecie, że nasi ochotnicy 

są też postrzegani, ponieważ w pewnych dziedzinach naszego OSP są braki, które należy 

wyeliminować.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Poinformował, że jeden ze strażaków odszedł na emeryturę i zatrudniony został nowy 

kierowca i to nic innego jak dbanie o OSP. OSP Marciszów jest w Krajowym Systemie 

Ratowniczo – Gaśniczym i z tego tytułu otrzymujemy określone pieniądze. Prawdą jest, że są 

wydatki ale nigdy tak nie jest, że kosztem naszych OSP dofinansowane są PSP. Marciszów 

jest tutaj priorytetem a ich wyjazdy są organizowane na najwyższym poziomie.  

Radny Dawid Chęciński  

Nawiązał do wypowiedzi radnego Ryżowskiego odnośnie doposażenia straży i zwrócił 

uwagę, że właśnie lekką ręką wycięte zostało około sto tysięcy złotych z budżetu.  

Radny Piotr Gwóźdź  

Uważa, że w porównaniu do innych gmin 5 000,00 zł to za mało i zaproponował, aby 

przekazać 8 000,00 zł.   

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marciszów  

Stwierdził, że po konsultacji z panią Skarbnik takie są możliwości budżetu.   

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Odniosła się do potrzeb OSP Marciszów.  
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Skarbnik Gminy Krystyna Magda  

Wyjaśniła skąd pochodzi kwota  5 000,00 zł. na dofinansowanie zakupu do samochodu.  

 

W dalszej części posiedzenia Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały oraz poprosiła            

o naniesienie stosownych zmian w związku z przekazaniem dotacji.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk poddała pod głosowanie 

przekazanie środków dla PSP w wysokości 5 000,00 zł.   

Rada Gminy Marciszów w wyniku głosowania:  

„za” – 13 głosów / radna J. Adamczyk, radna D. Wojtas, radny. M Wolak, radny                   

A. Ryżowski, radny K. Nowakowski, radny Wróblewski, radny E. Orzechowski, radna          

C. Olejniczak, radna M. Suhak – Ogłaza, radny M. Dzik, radny P. Gwóźdź, Radny.               

M. Frasunek, radny D. Chęciński /,    

„przeciw” – 0 głosów,   

„wstrzymujących się” – 1 głos, /radny J. Polański/ /nieobecny podczas głosowania radny 

Andrzej Mitczak/ wyraziła zgodę na przekazanie dotacji w wysokości 5 000,00 zł dla PSP.  

 

Skarbnik Gminy Krystyna Magda odczytała treść projektu uchwały. 

Rada Gminy Marciszów w wyniku głosowania:  

„za” – 13 głosów / radna J. Adamczyk, radna D. Wojtas, radny. M Wolak, radny                   

A. Ryżowski, radny K. Nowakowski, radny Wróblewski, radny E. Orzechowski, radna          

C. Olejniczak, radna M. Suhak – Ogłaza, radny M. Dzik, radny P. Gwóźdź, Radny.               

M. Frasunek, radny D. Chęciński /,    

„przeciw” – 0 głosów,   

„wstrzymujących się” – 1 głos, /radny J. Polański/, /nieobecny podczas głosowania radny 

Andrzej Mitczak, przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 15 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXIX/147/16 

i/ wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVIII/135/16 z dnia 29 września 2016 roku        

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Marciszów 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” /nieobecny podczas głosowania 

radny Andrzej Mitczak / przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 16 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXIX/148/16 

 

Ad. 12.   

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie wystąpiły.  

 

Ad.13.   

Sprawy różne.  

 

Radny Adam Ryżowski  

Odczytał fragmenty decyzji sądowej nawiązując do poprzedniej sesji, podczas której Rada 

dyskutowała o kwocie 75 000,00 zł na budowę chodnika przy ulicy Dworcowej.  

Sprostował, że radni mają prawo do budżetu jeżeli ich zmiany, oczywiście za akceptacją 

Wójta, nie powodują deficytu. Proponując na poprzedniej sesji, że te 75 000,00 zł nie dajemy 

na chodnik tylko zaproponujemy na jedną i drugą drogę to mieliśmy do tego prawo.  
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Skarbnik Gminy Krystyna Magda  

Odniosła się do wypowiedzi radnego i podkreśliła, że tylko przy akceptacji Wójta.   

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Przypomniał sprawę konfliktu z wodą w Domanowie i poprosił, aby kierownik referatu 

Infrastruktury Technicznej i Inwestycji oraz pan Jacek Popardowski wydali w tej sprawie 

oświadczenie.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Zwróciła się do radnego Wróblewskiego, informując go, że oprócz oświadczenia, które 

dostarczył radny Wróblewski widziała jeszcze drugie oświadczenie tej pani, zupełnie inne od 

tego, które radny złożył. Poprosiła pracowników Urzędu Gminy o wypowiedzenie się w tym 

temacie.  

Rafał Zdunek kierownik referatu Infrastruktury Technicznej i Inwestycji 

Potwierdził, że byli w tym dniu u pani Pawłowskiej i rozmawiali z nią.  

Jacek Popardowski pracownik Urzędu Gminy  

Potwierdził wypowiedź kierownika referatu i dodał, że panu radnemu osobiście to mówił, 

również mówił o tej sprawie na komisji.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Poinformowała, że dwa pisma tej pani bardzo różniły się między sobą, ponieważ w jednym 

pani pisała, że nie było pracowników, natomiast w drugim oświadczała, że pracownicy byli. 

Stwierdziła, że nie do końca można wierzyć mieszkańcom, bo w różnych sytuacjach różnie 

się zachowują.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

powiedział, że to nie jest słowo przeciwko słowu i powtórzył, że ta sprawa nie dotyczyła 

gminy. To nie była w ogóle sprawa gminy, aczkolwiek ta robota zostało wykonana w sposób 

bardzo grzeczny, kulturalny, bez żadnych zawirowań i Wójt nie chce już o tym rozmawiać. 

Chciałaby tylko, aby winowajcy przeprosili nie tyle Wójta ale pracowników, którzy na 

polecenie Wójta pracują.    

Radny Władysław Wróblewski  

Powiedział: Pani Przewodnicząca bardzo panią proszę jako Przewodniczącą, że jeżeli jest 

sprawa radnych, żeby osoby postronne nie wtrącał się w temat tak jak słyszę tu pogłoski. 

Chciałem dzisiaj tylko serdecznie Wójtowi podziękować za wykonaną robotę, która jest 

zrobiona. Chciałem drugie podziękowanie złożyć na ręce pana sołtysa z Nagórnika za 

przekazanie kwoty z funduszu sołeckiego na cele Domanowa. Serdecznie panie sołtysie 

dziękuję. Natomiast pani Przewodnicząca jest jedna zasada, jeżeli pismo dostarczone było do 

pani Przewodniczącej, żeby pani je przeczytała to teraz wiedziałem, że Wójt zacznie tą 

zadymę z kolei, bo ja nie chciałem. Dlatego chcę teraz ja pani powiedzieć. I co teraz, tamo  

pismo co dostarczyłem pani Przewodniczącej było sfałszowane?   

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Odpowiedziała, że wcale tego nie stwierdziła.  

Radny Władysław Wróblewski  

przeczytał kolejne pismo, które napisała pani Pawłowska, informujące, że 6 października był 

pracownik Urzędu Gminy pan Popardowski oraz  w dniu 11 października był z panem 

Wójtem  pan Rafał Zdunek.   

Powiedział: jest napisane w jakim czasie byli i w jakim czasie ja rozmawiałem tutaj o sprawie 

i w jakim czasie dostarczone było to pismo do pani Przewodniczącej do przeczytania i nikt 

mnie nie przekona w tej chwili, że powiedział prawdę jeden urzędnik, drugi czy dziesiąty.  Ta 

pani napisała następne oświadczenie. Ja nie wymuszam, to podpisała. Chcecie państwo to 

sprowadzę tą panią na sesje na przyszły miesiąc. Ale ja chciałem tą zadymę skończyć. Dzisiaj 

chciałem podziękować panu Wójtowi za to, że została sprawa załatwiona. Chciałem panu 

sołtysowi podziękować. Wiedziałem, że pan i pan dzisiaj będą tutaj na sesji i będzie się 
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dotyczyć ta sprawa, dlatego postanowiłem, żeby ta pani napisała to oświadczenie jeszcze raz 

w jakich dniach byli urzędnicy. Byli w październiku nie w sierpniu i nie we wrześniu. Proszę 

państwa nie róbcie na mnie nagonkę, bo ta pani się zwróciła i na komisji prosiłem 

infrastruktury i pan Wójt powiedział w pierwszej kolejności w sierpniu, że nie ma problemu 

koparka wykopie tą rurę co mają to wrzucą. Nie byłoby żadnego problemu i nie wmawiać mi 

że ktoś był. Byli, oczywiście i ta pani potwierdziła w jakich dniach.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Uważa, że w tej chwili ta sprawa nie ma już znaczenia bo  została załatwiona  i poprosiła, aby 

na tym zakończyć na tych podziękowaniach.  

Radny Władysław Wróblewski  

Powiedział: dla pana Wójta znaczenie jest to i dla mnie.  

Rafał Zdunek kierownik referatu Infrastruktury Technicznej i Inwestycji 

Stwierdził, że nie zgodzi się z radnym Wróblewskim że mówi nieprawdę, bo mówił prawdę, 

że byli tam dwa razy. Raz był z panem Jackiem Popardowskim a następnym razem był             

z panem Wójtem. Nie pamięta czy to było w październiku ale na pewno przed pismem 

radnego.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Zaapelowała do radnego Wróblewskiego, aby zakończyć te spory i sporne sprawy załatwić        

z zainteresowanymi, bo nie ma powodu, aby ubliżać sobie na sesji.  

Radny Władysław Wróblewski  

Powiedział: pani Przewodnicząca jeszcze mnie stać, mam gest, jeżeli trzeba podziękować to 

trzeba podziękować, jeżeli jest nieprawda to trzeba ją wyjaśnić i wszystko.  

Jeszcze raz serdecznie podziękował Wójtowi i sołtysowi Nagórnika.  

Józef Żukrowski sołtys wsi Nagórnik  

Przybliżył szczegóły przekazania środków z funduszu sołeckiego.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Zabrał głos informując, że poprosił pana sołtysa i mieszkańców Nagórnika i pan sołtys bardzo 

szybko zareagował, zrobił zebranie, wieś zaakceptowała, dokumenty zostały przygotowane      

i środki zostały przesunięte.  

Zapytał radnego Wróblewskiego czy przyjechał sam czy z opiekunem? Powiedział radnemu 

że nie musi odpowiadać na to pytanie.  

Radny Władysław Wróblewski  

Zapytał: czy pan panie Wójcie żąda opiekuna na sesję ze mną? Nie ma żadnego problemu.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Zapytał czy są jakieś inne sprawy do niego, ponieważ nie będzie dyskutował na tematy nie 

dotyczące Gminy, Rady Gminy, dotyczące Wójta, Urzędu. Trzecia sesja, dwie i pół godziny  

dyskusji na coś, co w ogóle nie powinno mieć miejsca.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Przypomniała wójtowi, że ten temat już zamknęła i doprowadziła do wyjaśnienia sytuacji.   

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Odpowiedział, że niestety dwie sesje za późno.  

Radny Adam Ryżowski  

Zabrał głos w sprawie bo nie rozumie, że skoro jest załatwiona sprawa pozytywnie, temat 

zakończony, strony sobie wszystko powiedziały a ze strony wójta wynika nowy temat 

opiekuna. W tym momencie to Wójt jest stroną atakującą a nie radny.   

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Odpowiedział, że zadał pytanie, na które nie oczekuje odpowiedzi.  

Radny Julian Polański  

Poprosił o wyjaśnienia Zastępcę Wójta odnośnie lamp, które nie świecą i już kilkakrotnie 

zgłaszał ten problem.  
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Wiesław Cepielik Zastępca Wójta Gminy Marciszów  

Odpowiedział, że te lampy były już wymienione, znowu uległy awarii i jest złożona 

reklamacja.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Poprosiła, aby monitować również w sprawie lamp w Marciszowie i Wieściszowicach.  

Radny Władysław Wróblewski  

Powiedział: to był chwyt poniżej pasa pana Wójta w związku z moim zdrowiem. Panie 

Wójcie nie życzę panu tej choroby którą ja mam, wie pan, bo pan teraz pocisnął po bandzie. 

Opiekuna pan żąda, żebym ja przyjechał z opiekunem czy mam się zrzeknąć radnego, o co 

panu chodzi?  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Poprosił, aby na niego nie krzyczeć.  

Radny Władysław Wróblewski  

Powiedział: ja nie krzyczę, jestem tylko pod nerwami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Ponownie zakończyła dyskusję w tej sprawie i poinformowała, że nie udzieli już głosu 

Wójtowi.   

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Przypomniał, że udzielił zapomogi panu Wróblewskiemu na pomoc operacyjną                         

a Przewodnicząca nie udziela teraz Wójtowi głosu. Poprosił o niesprowadzanie dyskusji do 

rynsztoku,bo sobie na to nie pozwoli.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Ostatecznie zakończyła dyskusję w tym temacie.  

 

O godzinie 13.40 radna Czesława Olejniczak opuściła salę narad.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Zapoznała radnych z korespondencją, jaka wpłynęła do Biura Rady:  

- pismo radnego Adama Ryżowskiego z prośbą o przyjęcie do Komisji Kultury, Oświaty, 

Sportu i Turystyki, /pismo stanowi załącznik nr 17 do protokołu/  

- pismo radnego Mirosława Wolaka również z prośbą o przyjęcie do Komisji Kultury, 

Oświaty, Sportu i Turystyki, /pismo stanowi załącznik nr 18 do protokołu/,  

Przewodnicząca poprosiła o przygotowanie na następne posiedzenie stosownego projektu 

uchwały.   

Radny Kazimierz Nowakowski  

Zapytał Wójta jak wygląda oznakowanie naszych pojazdów? Są to pojazdy zakupione za 

pieniądze podatników. Ten sprzęt pracuje wszędzie i uważa, że powinien być w jakiś sposób 

rozróżniany.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Odpowiedział, że nie widzi problemu, sprzęt pracuje wszędzie a zostaje wysłany wtedy kiedy 

jest potrzeba. Każdy zna nasz sprzęt.   

Radny Kazimierz Nowakowski  

Zapyta dlaczego jedne oznakowujemy a drugie nie?  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Odpowiedział, że jest tylko oznakowany bus i samochód na wodociągach za względu na to że 

te samochody jeżdżą najdalej i robią promocje gminy.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów  Jadwiga Adamczyk 

Na zakończenie poinformowała, że otrzymała informację, że w naszym ośrodku zdrowa jest 

lekarz internista, który będzie pracował trzy dni w tygodniu od godziny 8.00 do 14.00.  
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Ad.14. 

Zamknięcie obrad sesji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodnicząca Rady Gminy o godzinie 

13.50 dokonała jej zamknięcia. 

 

Załączniki do protokołu dostępne są na stanowisku pracy Biuro Rady Gminy.  

 

Protokołowała                               Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Płaszczyńska                                     Jadwiga Adamczyk 
Insp. ds. Rady Gminy  

i przygotowywania  

wniosków unijnych 


